
Etika: 3. Jsem pro-life, ale nemohu to
podpořit

Etika pro-life: Považuji za pokrytecké, když lidé, kteří tvrdí, že jsou pro-life, neberou ohled na nic z
těchto věcí, než na nenarozené. 

Etika

Jsem pro-life, ale nemohu to podpořit

Začnu tím, že řeknu toto: Jsem pro-life.

Jsem pro-life pro nenarozené. Jsem pro-life pro děti migrantů zaplavující naše hranice hledající
útočiště před krutostmi ve svých vlastních zemích. Jsem pro-life pro jejich rodiče, kteří riskovali
všechno, aby je poslali nebo přivedli sem.

Jsem pro-life pro miliony pracovníků bez dokladů v naší zemi, kteří pomáhají zajistit chod naší země,
ale kteří se bojí využít potřebné pomoci kvůli strachu z deportace. A jsem pro jejich děti pro-life,
přivedené sem, ale nejsem schopna jim pomoci k občanství.

Jsem pro-life pro vězně v cele smrti, kteří nebudou mít šanci na milost, nebo ještě hůře, aby byli
zachráněni před falešným verdiktem, který je tam umístil. Jsem pro-life pro vězně trpící a umírající v
neklimatizovaných celách po celé naší zemi.

Jsem pro-life pro oběti války, a to včetně těch, kterým bylo nařízeno bojovat, kteří se vrací domů
často zlomení a zapomenutí. Jsem pro-life pro ty, kteří trpí chudobou. Jsem pro-life pro ty, kteří jsou
zneužíváni a diskriminováni. Jsem pro-life pro planetu, kterou pomalu využíváme ke svým vlastním
sobeckým cílům, bez ohledu na správcovství, které nám svěřil náš Stvořitel, nebo budoucnost našich
dětí a vnoučat.
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Jsem pro Černý život a Modrý život a Hnědý život a Růžový život a Fialový život a Zelený život.

Jsem pro-life. Celý život.

Považuji tedy za pokrytecké, když lidé, kteří tvrdí, že jsou pro-life, neberou ohled na nic z těchto
věcí, než na nenarozené. Pro mě to není pro-life. To je prostě proti potratům.

Se sevřeným žaludkem jsem si přečetla
rezoluci přijatou Jižní baptistickou konvencí (SBC), vyzývající k „okamžitému zrušení potratů bez
výjimky nebo kompromisu“. Ne proto, že bych byla pro potraty, ale proto, že jsem pro-life.

Bylo to drsné prohlášení. “Potvrzujeme, že vražda předčasně narozených dětí je zločinem proti
lidskosti, který musí být podle zákona stejně potrestán.” Ale ve skutečnosti říkají, že jim na životě
matky vůbec nezáleží, bez ohledu na okolnosti, za kterých otěhotněla, nebo zda ji to zabije při
porodu. Záleží jen na nenarozených.

“Považuji za pokrytecké, když lidé, kteří tvrdí, že jsou pro-life, neberou ohled na nic z
těchto věcí, než na nenarozené.”

Navíc mi připadá zajímavé, že ti, kdo odsuzují potraty a chtějí je zákonně potrestat a potrestat i ty,
kteří je dělají, také předstírají, že ženy otěhotní úplně samy. A co muži, kteří je otěhotněli? Kde je
výzva k jejich odpovědnosti? Neměli by také nést hlavní tíhu odsouzení a trestu?

Tento problém není tak černobílý, jak by si mnozí mysleli. Je to jemnější a komplikovanější a naše
zákony a naše jednání s těmi, kteří učinily tak obtížnou volbu, by to měly odrážet. Znala jsem ženy,
které se musely rozhodnout, a vím, s jakou bolestí to udělaly. Na rozdíl od všeobecného přesvědčení
se to málokdy dělá lehce.

Pokud tedy opravdu chceme ukončit potraty, musíme zapracovat na hlavních příčinách. Musíme
pomoci těm, kteří si antikoncepci nemohou dovolit, aby ji získali. To znamená podporovat ty
organizace, které takovou službu poskytují.

Musíme své děti poučit o sexu a pomoci jim porozumět krásným darům a úžasné zodpovědnosti,
kterou mají, vysvětlit rizika nechráněného sexu a důsledky, které z toho mohou vyplývat.

“Jsem pro-life, ale nemohu podpořit zákony, které to jen zhorší.”

A když už jsme u toho, měli bychom adopce zlevnit a usnadnit, aby se snáze získávaly. V současné
době je v pěstounské péči mnoho dětí, které by mohly být adoptovány, kdyby byl tento proces snazší
a dostupnější. Pojďme najít způsob, jak prořezat byrokracii.

Jedná se o komplikovaný problém. Zaslouží si více přemýšlení než černobílá prohlášení nebo
omezující zákony, které jen dále obětují ty, kteří mají pocit, že nemají na výběr. Vrátit potraty do
temných uliček a do dnů, kdy se prováděly podomácku, nebo do dnů, kdy si je mohli dovolit jen
bohatí, není odpověď.

Jsem pro-life, ale nemohu podporovat zákony, které to jen zhorší.

Lindsay Bergstromová
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Lindsay Bergstromová slouží jako provozní ředitelka Baptist News Global a je členkou
baptistického sboru na Hendricks Avenue v Jacksonville na Floridě.

Vyjádřené názory jsou výhradně názory autora.

Můžete také navštívit naši facebookovou stránku Baptisté – Česká republika nebo facebookovou
skupinu Zpravodaj baptistických sborů
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